
 
 

21st January 2026 Circular No. 25062B 

Dear Parents/Guardians, 

S2 Life Education Day – Visit to Organic Farm 

To encourage young people to embrace positive living, enhance physical and mental wellbeing, 

engage with social issues and take responsibility for environmental conservation, our school will 

organize a visit to the Organic Farm for S2 students. The details of the activity are as follows: 

 

Date: 13th February 2026 (Friday) 

Time: 9:00 a.m. – 1:15 p.m. 

Venue: HKFYP Jockey Club Organic Farm  

(No. 1, Family Walk, Ho Pui Reservoir, Pat Heung, Hong Kong) 

Place of assembly: School playground 

Place of dismissal: School playground 

Clothing: Casual wear, old shoes or shoes that are easy to clean 

Fee: $40 (Transportation fee) 

Remarks: Water, snacks, umbrellas and hats are advised to be prepared. 

 

This is a school event for which attendance is compulsory. Please submit the fee to the form teacher 

on or before 26th January 2026 (Monday). For enquiries, please contact the General Office at 

2711 8175. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

Lee Po Chu Fiona 

Principal  



 
 

通告編號：25062B 

敬啟者： 

「中二生命教育日」 – 參觀有機農莊 

為了鼓勵青年擁抱正向生活，促進身心發展，關注社會議題並承擔環境保育責任，我校

將組織參觀有機農場的活動。活動詳情如下： 

 

日期： 二○二六年二月十三日(星期五) 

時間： 上午九時正至下午一時十五分 

地點： 青協賽馬會有機農莊(香港八鄉河背水塘家樂徑 1 號) 

集合地點： 學校操場 

解散地點： 學校操場 

服裝： 便服、舊鞋或易於清洗的鞋 

費用： $40 (交通費) 

備註： 建議自備飲用水、小食、雨傘及帽子。 

 

 此為學校活動，所有中二學生必須出席。請於二○二六年一月二十六日(星期一)或之前

將費用交回班主任。 

 

 如有疑問，請致電 2711 8175 校務處查詢。 

 

此致 

中二級家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李寶珠  啟 

二○二六年一月二十一日 

 


